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Geachte heer, mevrouw. 

In de Raadscommissie Beheer en Verkeer van donderdag 14 juni 2012 is bij de 
behandeling van de aanvraag plankostenkrediet voor de Zuidelijke Ringweg door de 
commissie een aantal vragen gesteld, waarvan is afgesproken dat wij deze schriftelijk 
beantwoorden. Het gaat om een toelichting op de kosten voor planologische 
procedures, de reden voor de late aanlevering van het raadsbesluit en een toelichting 
op de dekking. 

Toelichting op kosten planologische procedures 
De planologische procedure die wordt gevolgd voor de Zuidelijke Ringweg is een 
Tracebesluit, de procedure die geldt voor rijksinfirastructuur. De kosten van deze 
procedure liggen geheel bij de projectorganisatie. Het verwerken van dergelijke 
Tracebesluiten in bestemmingsplannen is volgens de Tracewet (artikel 15 lid 8) 
neergelegd bij gemeenten. De kosten daarvan liggen dus bij de gemeente. Omdat het 
kan worden ondergebracht in reguliere actualisaties van bestemmingsplannen, kuimen 
deze kosten hierin worden meegenomen. In de praktijk zal dat niet tot veel meerkosten 
leiden. 

Reden late aanlevering raadsbesluit en toelichting op de dekking 
U heeft gevraagd naar een toelichting op de dekking en de late aanlevering van de 
nota. Het zoeken naar adequate, financiele dekking heeft de nodige tijd gevergd. De 
financiele speehxiimte birmen de gemeentebegroting is beperkt, waardoor diverse 
alternatieven uitgewerkt moesten worden. Daardoor zijn de stukken later dan gepland 
gereed gekomen en ook later aangeleverd voor de behandeling in uw raad. 

Gebleken is dat dekking uit de kapitaallasten de meest voor de hand liggende optie is. 
Dit vanwege de verwachting dat op grond van de tussentijdse cijfers van 2012 dit 
bedrag beschikbaar zou moeten komen. Mocht bij het opmaken van de jaarrekening 
2012 blijken dat deze dekkingsbron onvoldoende is, dan zal de dekking alsnog plaats 
gaan vinden uit het dienstresultaat. Daannee is naar onze mening het risico van enige 
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onzekerheid van dekking uit kapitaallasten voldoende afgedekt. Overigens is ons 
voornemen om de plankosten vanaf 2013 te dekken uit de renteopbrengsten van het 
RSP. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben gemformeerd. 

Met vriendelijke groet. 
romngen. 

de burgemeester, 
dr. J.P. (Peter) Rehv̂ dnkel 

de secretaris, ^ S, 
drs. M.A. (Maarten) Ruys 
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